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قالیباف قانون یادداشت تعهدات ایران
 در سازمان شانگهای را ابلاغ كرد

رئیس مجلس شورای اســامی قانون یادداشت تعهدات جمهوری 
اسامی ایران در راستای کسب جایگاه دولت عضو در سازمان همکاری 

شانگهای را برای اجرا اباغ کرد.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی در دو نامه جداگانه به آیت الله 
سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور، دو قانون مصوب مجلس را با عناوین ذیل جهت 

اجرا ابلاغ کرد.
۱- قانون یادداشت تعهدات جمهوری اسلامی ایران در راستای کسب جایگاه 

دولت عضو در سازمان همکاری شانگهای
۲- قانون اصلاح قانون برقراری عدالت آموزشی در پذیرش دانشجو در دوره های 

تحصیلات تکمیلی و تخصصی
وزیر خارجه ترکیه از بیمارستان صحرایی ارتش جمهوری اسامی ایران بازدید کرد

قدردانی مردم و مسئولان تركیه و سوریه از كمک ها
و اقدامات امدادی ایران در مناطق زلزله زده

امدادرسانی تیم های اعزامی از ایران و کمک های ارسالی کشورمان به 
مناطق زلزله زده ترکیه و سوریه قدردانی و تشکر ویژه مردم و مسئولان 

این کشورها را در پی داشته است.
دو هفته از زمان وقوع زلزله مهیب 7.8 ریشــتری جنوب ترکیه و شمال 
سوریه گذشته است و در شرایطی که بیش از 46 هزار نفر تا کنون جان خود 
را از دســت داده اند تعداد زیادی همچنان مفقودند و با توجه به گذشت زمان 

دیگر امیدی به نجات این افراد وجود ندارد.
از ابتدای وقوع این زلزله مهیب کمک های مختلفی به این دو کشور ارسال 
شــد که البته با توجه به سیاست های تحریمی و غیر انسانی برخی کشورهای 

مدعی حقوق بشر سهم سوریه از این کمک ها بسیار اندک بود.
کشورمان از نخستین کشورهایی بود که با اعزام نیروهای امدادی و پزشکی 
و ارســال چندین محموله کمک هایی شامل اقلام غذایی، دارو و تجهیزات به 
کمک دو کشور زلزله زده شتافت. اقدامی که قدردانی مردم و مسئولان در این 

دو کشور مسلمان را در پی داشته است. 
مردم زلزله زده در این دو کشــور بارها قدردانی خود از گروه های امدادگر 
و کمک های ارسالی کشورمان را اعلام کرده اند. در تماس های تلفنی و دیدارها 
و بازدیدها نیز مسئولان ترکیه و سوریه چندین بار از اقدامات انسان دوستانه 

جمهوری اسلامی ایران در یاری زلزله زدگان این دو کشور تشکر کرده اند.
پیش از این»بشــار اســد« رئیس جمهور ســوریه در گفت و گوی تلفنی 
با رئیس جمهور کشــورمان از دولــت و مردم ایران برای ارســال کمک های 
بشردوســتانه و همچنین کمک به دولت سوریه در عملیات های امداد و نجات 

تشکر و قدردانی کرده بود.
نخســت وزیر ســوریه نیز در دیدار با رئیس جمعیت هلال احمر کشورمان 
ضمن تشــکر از رهبری، دولت و مردم جمهوری اســلامی ایران و قدردانی از 
خدمات مستمر هلال احمر کشــورمان به زلزله زدگان سوری اعلام کرده بود: 
هلال احمر ایران ثابت کرد که در هر شــرایطی، حامی آسیب دیدگان ناشی از 

حوادث و بلایاست.
همچنیــن در روزهــای گذشــته وزیر بهداشــت ســوریه در دیــدار با 
رئیس هلال احمــر جمهوری اســلامی ایــران از خدمات تیم هــای امدادی و 

محموله های بشردوستانه ارسال شده از سوی ایران قدردانی کرده بود.
قدردانی زلزله زدگان و مسئولان سوری از تلاش های شبانه روزی امدادگران 
کشــورمان آن گاه بیشتر به چشم می آید که بدانیم تحریم جامعه جهانی ضد  
دولت سوریه و امکان پذیر نبودن ارسال کمک های بزرگ بین المللی، وضعیت 
مــردم زلزله زده حلب و دیگر مناطق ســوریه را بحرانی کرده بود اما با وجود 
همه محدودیت هایی که وجود داشت نیروهای امدادی جمعیت هلال احمر در 
سومین روز زلزله وارد شهر حلب شدند تا حضورشان مرهمی باشد بر دل مردم 
داغدیده سوریه. حالا چندین روز است که همه امکانات لجستیکی و عملیاتی 
ایران در حلب،شــبانه روز در خدمت فرآیندکمک رسانی به مردم زلزله زده در 

شمال سوریه است.
این در شرایطی است که مدیر امدادرسانی سازمان ملل اذعان کرده جامعه 

جهانی در حق زلزله زدگان سوریه کوتاهی کرده است.
پیش از این مســئولان سوری همواره از معیارهای دوگانه غرب و سیاسی 
کاری آنها درباره کمک های بشردوســتانه به زلزله زدگان در این کشور انتقاد 

کرده بودند.
قدردانی مردم و مسئولان ترکیه از امدادرسانی به موقع ایران

از سوی دیگر حضور موثر امدادگران اعزامی کشورمان در مناطق زلزله زده 
ترکیه و ارســال چند محموله کمک های امدادی باعث شده تا مردم ترکیه از 
حضور و امدادرسانی به موقع جمعیت هلال احمر ایران در مناطق زلزله زده این 

کشور قدردانی نمایند.
مردم ترکیه از اقدامات و امدادرسانی عوامل عملیاتی هلال احمر جمهوری 
اسلامی ایران که در کمترین زمان خود را به مناطق زلزله زده ترکیه رساندند 

و خدمات مختلفی را ارائه کردند، قدردانی کردند.
رئیس هلال احمر ترکیه نیز گفت: ما هر زمان و هرلحظه که مشکلی داشتیم، 

ایران را در کنار خود احساس کردیم.
وی با بیان اینکه کمک های ایران را هیچ وقت فراموش نخواهیم کرد افزود: 
نیروهای امدادی ایران در زلزله اخیر جزو اولین تیم های خدمات رسان بودند و 

ما و مردم ترکیه قدردان این خدمات هستیم. 
شــبکه ان تی وی ترکیه نیز در پوشــش خبری کمک های ایران به زلزله 
زدگان جنوب ترکیه اعلام کرد:از ســاعات اولیه زلزله شــدید در ترکیه، ایران 
با اعزام نیروهای امدادرســان و ارســال تجهیزات به سوی همسایه خود، حق 

همسایگی را به جا آورد.
دیروز هم انتشار تصاویر بدرقه و تشکر احساسی از تیم هلال احمر جمهوری 
اســلامی ایران در شــهر »آدیامان« پس از پایان ماموریت این تیم از ســوی 

امدادگران ترکیه مورد توجه کاربران فضای مجازی قرار گرفت.
تشکر وزیر امور خارجه ترکیه از ایران

همچنین وزیر امــور خارجه ترکیه در جریان بازدید از یکی از کمپ های 
زلزله زدگان در »آدیامان« از بیمارستان صحرایی ارتش جمهوری اسلامی ایران 

در این منطقه نیز بازدید کرد.
در این بازدید »مولودچاووش اوغلو« در جریان فعالیت ها و خدمات رسانی 
این بیمارســتان به مردم زلزله زده منطقه آدیامان قرار گرفت و دکتر حبیب 
صدر رئیس اداره بهداشت و درمان نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی ایران 

نیز توضیحاتی در مورد فعالیت های این بیمارستان صحرایی ارائه کرد.
این بیمارســتان ۵۰ تخت خوابه متشکل از بخش های اورژانس، بستری، 
رادیولوژی، آزمایشگاه، داروخانه، اتاق عمل و... است و ۱۲ پزشک و 6۳ پرستار، 
کارکنان فوریت های پزشکی، اتاق عمل، آزمایشگاه، رادیولوژی و پشتیبانی در 

این بیمارستان صحرایی مشغول فعالیت هستند.
وزیر خارجه ترکیه در جریان این بازدید از کمک های ایران به مردم زلزله زده 
ترکیه قدردانی کرد و برای دولت و ملت ایران آرزوی سلامتی و موفقیت کرد.

درمکتب امام

به فکر مردم باشید
همه در فکر مردم باشــید. اینها عباد خدا هستند؛ بنده های خدا 
هستند. اینهایی که در مرزها دارند کشته  می شوند و اینهایی که گرفتار 
اوضاع جنگ هســتند و اینهایی که آواره شدند و در این زمین ها و در 
این چادرهای بدون همه چیز دارند زندگی می کنند، اینها بنده های خدا 
هستند. و از من افضل اند. و محتمل است که از شماها هم افضل باشند. 
چرا ما به فکر آنها نباشیم؟ فکر نجات امَّت نباشیم؟ چرا یک ذرّه از آن 
چیزی که در دل انبیا بود در دل ما نباشد: فَلعََلَّکَ باخِعٌ نفَْسَکَ شاید تو 
می خواهی خودت را هلاک کنی! غصه می خورد از بس برای این مردم.
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: CGTN رئیسی در گفت و  گو با شبکه

آمریکا و غرب در شناخت ملت ایران
 دچار اشتباه محاسباتی شدند

نگاهی به دیروزنامه های زنجیره ای

تحریف مذاکرات هسته ای به نفع دشمن
توسط شبکه تأمین منافع آمریکا در ایران

سرویس سیاسی ـ
  روزنامه شرق در مطلبی به اظهارات اخیر حسن روحانی پرداخت و نوشت: »آقای روحانی چند روز 
پیش در نشستی با همکاران خود در دولت های یازدهم و دوازدهم گفته اند تحریم ها در اسفند 99 با احیای 
برجام  رفع شدنی بود؛ اما مصوبه مجلس مانع شد. اشاره روحانی به قانون اقدام راهبردی است که در آذرماه 
۱۳99 ابلاغ شد و عملا امکان پیگیری مذاکرات منتهی به توافق را از دولت وقت گرفت. این گفته ایشان 
بسیار مهم و تأمل برانگیز است؛ زیرا اگر این ادعا درست باشد، باید آثار منفی این مصوبه در اقتصاد ملی و 
معیشت خانوارها سنجیده  شده و با دستاوردها و آثار مثبت آن مقایسه شود و طبعا باید مدافعان این روش 

مواجهه با پرونده مذاکرات هسته ای پاسخگوی »اقدام« خاص خود باشند.«
در ادامه این مطلب آمده است: »مذاکرات و رایزنی طرف ایرانی با ۱+4 همچنان ادامه داشت و مقدمات 
برای ثبت یک پیروزی دیگر برای ایران در اسفند 99 فراهم بود؛ زیرا بازگشت آمریکا به برجام نشان می داد 
که تحریم یک جانبه این کشور کارساز نبوده و نتوانسته مقاومت طرف ایرانی را بشکند. در چنین شرایطی 
که لازم بود دولت ایران سیاست صبر و انتظار را همچنان ادامه داده و آماده چیدن میوه شیرین پیروزی 
باشد، تصویب قانون اقدام راهبردی دولت را در موقعیت خطیری قرار داد....  طرف ایرانی تا آن روز با وجود 
عهدشکنی آمریکا به تعهدات خود در قالب برجام متعهد مانده و به همین دلیل توانسته  بود اروپایی ها را از 
پیروی تمام و کمال آمریکا بازدارد؛ اما انجام تکالیفی که قانون اقدام راهبردی بر دوش دولت می گذاشت، 

بار دیگر اروپایی ها را با آمریکا همراه می کرد.«
شرق نوشت: »انتشار سخنان روحانی جریان تندرو را در موقعیتی خاص قرار داده که باید پاسخگوی 
اقدام خود باشند. آنان باید به دو سؤال بسیار مهم زیر پاسخ منفی و البته مستند بدهند: ۱- آیا در اسفند 
99 احیای برجام با فرض تصویب نشدن قانون اقدام راهبردی ممکن بود؟ ۲- آیا با احیای برجام نرخ تورم 

همان طور که در دوران دولت یازدهم تک رقمی شد، باز هم با سرعت کاهش می یافت؟«
مدعیان اصلاحات در حالی می خواهند با اســتراتژی فرار به جلو از مســئولیت شــانه خالی کنند 
 و تقصیر مشــکلات کنونی را بر گردن دیگری بیندازند که طرف آمریکایی از ســال 9۲ تا اســفند 99

)زمان مورد ادعای اصلاح طلبان( نه تنها به تعهدات خود عمل نکرده بود بلکه هیچ پالسی برای مذاکره و 
رفع تحریم ها نفرستاده بود و به فشار حداکثری و تشدید تهدیدها و تحریم ها علیه ایران ادامه می داد. اتفاقاً 
قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها باعث شد مذاکرات وین از سوی غربی ها بعد از برگزاری چند دور، 
جدی گرفته شــود و دســت دولت در مذاکرات هسته ای پرُ باشد. چنان که پیش از این در کیهان منتشر 
شد، آنچه لازم است بعد از ادعای اخیر حسن روحانی مجددا یادآوری  شود، امتیازات فرابرجامی و عجیب 
مورد مطالبه طرف غربی ازجمله تعهد ایران درخصوص حذف سانتریفیوژهای نسل جدید، نابودی اورانیوم 
غنی شده 6۰درصد و بازگشت به شرایط غنی  سازی ۳.6درصد بود که مذاکره کنندگان کشورمان نیز به سمت 
پذیرش آنها قدم برداشته بودند. این اتفاق درحالی رخ می داد که طرف غربی در مقابل حتی حاضر به لغو 
تحریم های دوره ریاست جمهوری ترامپ هم نشده بود. به بیان دیگر، مذاکرات وین با این اوصاف به سمت 
یک فاجعه تمام عیار پیش می رفت که عواملی ازجمله قانون اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها از وقوع آن 
جلوگیری کرد. نکته قابل توجه و البته تعجب آور اینکه موارد مورد اشاره درباره مطالبات فرابرجامی غرب از 
ایران و نزدیک شدن کشورمان به یک توافق بد دیگر در مقطعی رخ  می داد که مذاکرات وارد ششمین دور 
شده بود. این مسئله می تواند نشان دهنده شرایط به مراتب بدتر مذاکرات در پنج دور پیش از آن باشد، پنج 
دوری که همه پیش از تصویب اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها توسط مجلس انجام شده بود. مدعیان 
اصلاحات به عنوان شبکه تأمین منافع آمریکا در ایران و امتداد داخلی دشمن، همواره ایران را تخطئه و 

دشمن خبیث عهدشکن را تبرئه کرده اند.
»دروغ گوبلزی« مدعیان اصلاحات: غرب با ایران قدرتمند مشکلی ندارد!

روزنامه سازندگی در مطلبی به نقل از محمود سریع القلم نوشت: »غرب نمی خواهد ایران هسته ای 
شود. ولی با ایران قدرتمند و ثروتمند مشکلی ندارد. اما همسایگان نه می خواهند ایران هسته ای شود و 

نه قدرتمند و ثروتمند.«
سریع القلم البته تبیین نکرده  که اگر غرب با ایران قدرتمند و ثروتمند مشکلی ندارد، پس علت فشارها 
و تحریم های گسترده دولت های غربی علیه جمهوری اسلامی از ایام آغازین پس از انقلاب تاکنون چه بوده 
است؟ آیا دلیل حمایت های آشکار غرب در حمایت از ارتش بعث در جنگ تحمیلی، ممانعت از هسته ای 
شدن ایران بود؟ یا پشتیبانی تمام و کمال آمریکا و متحدانش از گروهک های تروریستی در کشتار مردم 
ایران فقط به علت هراس آنها از هسته ای شدن ایران است؟ صدها شخصیت حقیقی و حقوقی و شرکت های 
دانش بنیان که در سال های اخیر مورد تحریم قرار گرفتند، همگی مرتبط با پروژه هسته ای بودند؟ آیا تحریم  
دارویی مردم ایران نیز به خاطر جلوگیری از دستیابی ایران به انرژی هسته ای است؟! سریع القلم همچنین 
لازم است در رابطه با ده ها موضع ضدایرانی مقامات غربی روشنگری کنند و به عنوان مثال پیرامون اظهارات 
کاسپار واین برگر، وزیر دفاع آمریکا در آبان 66 که اظهار امیدواری کرده بود »ریشه موجودیت ملت ایران 
خشک شود« توضیح دهد که آیا این سخنان هم فقط در راستای ممانعت از هسته ای شدن ایران است؟ 
به نظر می رسد سریع القلم در اظهارات خود تکنیک »دروغ گوبلزی« را که منتسب به وزیر تبلیغات هیتلر 
است، به خوبی رعایت می کند و چنان سخن می گوید که »هیچ کس باور نکند کسی آن قدر گستاخ باشد 

که حقیقت را این گونه تحریف کند«!

بقیه از صفحه ۲
هدف غرب از پیگیری تغییرات مرزی و ارضی و ملی در منطقه اســامی ـ از مصر 
تا عربستان  ـ چیســت؟ »اوری آونری« نویسنده اسرائیلی در تابستان 1382 ـ 2003 
ـ توضیح داده اســت »ائتاف بنیادگرایان مسیحی و نومحافظه کاران یهودی با رؤیای 
شکل گیری یک امپراتوری آمریکایی بر آن است تا نظام های حاکم در کشورهای عرب 
را به گونه ای تغییر دهد که نتیجه آن شکل گیری هرج ومرج و آشفتگی دائمی در منطقه 
خواهد بود.« اعضای این ائتاف که تقریباً همه یهودی هستند، در سال 2002 طی بیانیه ای 
که در هفته نامه »استاندارد« متعلق به ویلیام کریستول منتشر شد با توجه به ماجرای 
11 سپتامبر، خطاب به رئیس جمور وقت آمریکا نوشتند »نابودی شبکه بن لادن نه تنها 
کافی نبوده و نه تنها باید صدام حسین را سرنگون نمود، بلکه باید علیه سوریه و ایران 
هم دست به اقدام نظامی زد«. الیوت آبرامز یکی از اعضای این ائتاف همان موقع اعام 
کرد »باید به جنگی همه جانبه نه تنها علیه عراق بلکه علیه ایران، عربستان، سوریه و 
نیروهای فلسطینی مخالف اسرائیل دست زد« این ائتاف مدعی بود »جنگ علیه عراق و 
دیگران به مثابه کشمکش بین فرزندان روشنایی و فرزندان تاریکی خواهد بود« مراد آنان 
از فرزندان روشنایی، آمریکایی ها و اسرائیلی ها و از فرزندان تاریکی، اعراب و مسلمانان 
بود. کمی بعد یکی از اعضای همین ائتاف، »جی گارنر« یهودی به فرماندهی جنگ علیه 
عراق منصوب شــد که نتیجه آن، کشته شدن دست کم یک میلیون نفر عرب مسلمان 

بود! این واقعیت خصومت غرب است. 
4ـ هم اینک 20 سال از این خواب هایی که قرار بود آمریکا را بر جهان و رژیم اسرائیل 
را بر منطقه حاکم کند گذشــته است. 24 سال از زمانی که جی گارنر در سخنرانی خود 
گفت »یک اسرائیل نیرومند همانا سرمایه ای است که طراحان نظامی آمریکا و رهبران 
سیاسی این کشور می توانند بدان اتکا نمایند« گذشته است. آمریکایی ها افراط گرایانه 
و با بیان و کاربســت حداکثر خشونت، در پی تشــکیل »امپراتوری جهانی آمریکا« و 
»تشکیل اسرائیل بزرگ« در سرزمین های اسامی بودند. این خواب ها تعبیر نشدند و 
همان نئوکان های یهودی، بارها به شکست خود اعتراف کردند؛ اما دلیل شکست آنان 
چه بود؟ روابط دوجانبه عربستان و آمریکا؟ یا روابط دوجانبه مصر و آمریکا؟ و یا مقاومت 
هوشمندانه جمهوری اسامی؟ لحن تحقیرآمیز آمریکا و اسرائیل نسبت به عربستان و 
مصر و... که تغییر نکرده تا از تغییر سیاست آنان درباره عربستان و مصر و... خبر دهد. اما 
لحن آنان نسبت به ایران و حزب الله و انصارالله و... خیلی محتاط شده است. اگر مقاومت 
ایران و... نبود، امروز از مراکش تا پاکســتان دستخوش آشوب و جنگ بود. پس رفتار 
جمهوری اسامی، غرب را در وضعیت تشدید خصومت قرار نداده، بلکه مانع موفقیت 

غرب در خصومت ورزی شده است.

ایران و آمریکا؛ 
درهای بسته یا باز

یادداشت روز

مشاور فرمانده کل ســپاه در گفت وگویی 
اظهار داشت: در برخوردی که با سلبریتی ها شد 
تا حدودی اصول جنگ ترکیبی فعلی رعایت شد. 
یعنی موقعی که فرضا آن آقا آمد و گفت دختر 
اردبیلی را کشتند، زود نرفتند با روش امنیتی 
با آن برخورد کنند،چون در جنگ ترکیبی، او 
فالوور دارد، طرف مقابل می خواهد هیجان فالوور 

بیشتر شود و هیجان تبدیل به خشونت شود.
 حجت الاسلام و المسلمین طائب ، مشاور فرمانده 
کل سپاه پاسداران در سخنانی به تبیین توطئه های 
دشــمنان برای تضعیف نظام جمهوری اســلامی و 
مقابله دستگاه امنیتی کشور با آنها به ویژه در جریان 

اغتشاشات امسال پرداخت. 
طائب با بیان اینکه یک پایه همه جنگ های نرم 
و حتی جنگ ترکیبی و ســخت، حوزه رسانه است، 
اظهار داشــت: وظیفه  ما در رسانه تصویر سازی است. 
اینکه رسانه چگونه براساس ارزش های خودی، برای 
خودی و بیگانه تصویر درســت کند. آنجایی که باید 
کار تحکیمی انجام دهد، تصویر متناســب با خودی 
درست کند، آنجا که می خواهد عملیات روانی آفندی 
کند، تصویر مناسب برای آن بسازد. آنجا که می خواهد 
پدافند کند تصویر مناســب با این حوزه بسازد. پس 

این گونه تصویر سازی، کار رسانه است.
وی افــزود: ما احتیاج داریم در جنگ ترکیبی و 
در شبکه ادراکی  و شبکه رسانه ای مان بازنگری کنیم، 
ما یک زمانی می گفتیم وب ۱ مطرح است. خب، وب 
۱ رفت و وب ۲ آمد. ما باید ببینیم در ۵ ســال دیگر 
چه اتفاقی می افتد، خودمان را برای آن جنگ آماده 
کنیم. ما که نمی خواهیم شعار بدهیم. ما اعتقادمان 
بر این است که روزی می رسد که کل این کره زمین 
خاکی در اختیار اسلام قرار می گیرد. اگر به این اعتقاد 
داریــم، باید با این افق برنامه ریزی کنیم. تحولمان را 
باید ایجاد کنیم. نگاهمان باید در تراز انقلاب اسلامی 

باشد. فقط شعار ندهیم.
آمریکایی ها اعتراف کرده اند 

پنجره فرصت هایشان محدود است
مشاور فرمانده کل سپاه در تبیین علت دشمنی 
آمریکا با ایران اذعان داشت: انقلاب اسلامی زمانی 
که به پیروزی رسید، رقابت بین دو ابرقدرت شرق 
و غرب ســر تسلط بیش تر بر جهان بود. می گفتند 
جهان دو بخش است؛ یا سلطه گر است یا سلطه پذیر. 
این دو قطب دنبال این بودند که سهم شان را از این 
جهان بیش تر کنند. انقلاب اسلامی بروز کرد. انقلاب 
اسلامی آمد و یک حرف جدید زد، گفت نه سلطه گر 
و نه سلطه پذیر. ۱۲ سال این دو قطب علی رغم اینکه 
با هم رقابت می کردند، حریف ما شــدند و مشترکا 
گفتنــد این قطب نباید شــکل بگیرد تا اینکه یک 
قطب با فروپاشی روبه رو شد. امروز ما ۳۲ سال است 

تقابلمان مســتقیم با یک قطب است.  وی با اشاره 
به ســند امنیت ملی آمریکا در قرن بیست و یکم، 
خاطرنشان کرد: آمریکایی ها در قرن بیست و یکم 
می گویند سال ۲۰۲۵ خیلی مهم است. هر دولتی بر 
سر کار می آید؛ ۲ بار سند امنیت ملی ارائه می کند؛ 
یکــی زمانی که تحویل می گیرد ســند می دهد، و 
یکی هم دو سال بعد. در سند دوم که بایدن دو ماه 
پیش منتشــر کرد، می گوید ما اکنون در سال های 
اولیه یک دهه تعیین کننده برای آمریکا هســتیم. 
یعنی می گوید بر اساس آنچه سند ملی که در سال 
۲۰۰۰ منتشر شده می گوید، سال ۲۰۲۵ سرنوشت 
آمریکا و جهان مشخص می شود. سند امنیت ملی 
دموکرات و جمهوری خواه نمی شناسد، سند امنیت 
ملــی مربوط بــه کل آمریکاســت. الان می گویند 
ســال ۲۰۳۰ سرنوشت آمریکا تعیین می شود،  بعد 
می گویند الان پنجره فرصت برای مقابله با تجهیزات 
مشترک محدود است، این هم چالش های ما است. 
آخر ســند هم می گوید اگر با این چالش ها مبارزه 
کردیم، کردیم؛ اگــر نکردیم پنجره فرصت ها روی 

آمریکا بسته می شود؛ یعنی بن بست.
طائب در تشــریح این سند ، اظهار داشت: بند ۱ 
این سند درباره ۳ تهدید بین المللی می گوید؛ تهدید 
اول چین است. تنها کشوری که در رهبری جهان با 
آمریکا رقابت می کند تا ســال ۲۰۳۰، چین است. در 
سند ۲۰۲۰ می گفتند روسیه هم در این رقابت قرار 
دارد اما بعد از جنگ اوکراین تصورشان این است که 
اکنون فقط چین دارای چنین مزیتی است که می تواند 
وارد رقابت در رهبری جهان با آمریکا شود. در هر حال 
آمریکایی ها در این سند جدیدشان می گویند اولین 
تهدید ما چین است. دومین تهدید؛ را دو سال پیش 
می گفت دولت هــای خودکامه، الان می گوید تهدید 
دوم ما روسیه است. می گوید روسیه است که ظرفیت 

راه اندازی جنگ جهانی را دارد.
وی در ادامه گفت: حالا در اینجا، اسرائیل می گوید 
ایــران تهدید اول من اســت. آمریکا هم این را تایید 
می کنــد، برای همین باید اول مســئله ایران را حل 

می کرد. برای همین سراغ ایران آمدند.
دشمن به دنبال ایجاد گسست اجتماعی است

مشــاور فرمانده کل سپاه در پاسخ به این سؤال 
که تفاوت جمهوری خواهان و دموکرات ها در تقابل با 

ایران چیست، خاطرنشان کرد: اشتراک دموکرات ها و 
جمهوری خواهان در این است که آنها معتقدند باید 
ایــران را ضعیف کنند، اما یک فرقی هم با هم دارند 
و این طور نیســت که بگوییم هیــچ فرقی ندارند. نه! 
راهبردهای آنها فرق می کند. فرق شان در این است؛ 
هــر دوی آنها به جنگ ترکیبی اعتقاد دارند، اما پایه 
جنگ ترکیبی جمهوری خواهان اگر ســر کار بیایند، 
جنگ امنیتی است. از جنگ نرم و سخت هم استفاده 
می کنند. پایه جنگ دموکرات ها نرم است، اما از نیمه 

سخت و معتبر سازی سخت استفاده می کنند.
وی یادآور شد: الان که دموکرات ها سر کار هستند 
پایه جنگ شان، جنگ نرم است. حال می گویند ما باید 
هویت زدایی و هویت  سازی کنیم. مراحل متعدد برای 
هویت زدایی دارند؛ شبهه افکنی از طریق طرح سؤال، 
تکرار سؤال، پاسخ سؤال ناقص و غلط، و به محاق بردن 
پاســخ واقعی. دوم؛ تردید،  تردید در صداقت، اعتماد، 
موفقیت، امید،  مقبولیت، مشروطیت، گام بعدی ایجاد 
بی تفاوتی در توده مردم و ترس در خواص. بحث بعدی 
ایجاد گسست اجتماعی، می گوید ما در این 44 سال 
گسست نســلی را کار کردیم، گسست قومی را کار 
کردیم، گسســت مذهبی هم کار کردیم. امروز باید 

گسست اجتماعی کنیم.
فرمانده ســابق اطلاعات سپاه با بیان اینکه گام 
بعدی دشــمن، تولید نفرت، شکستن اقتدار امنیتی 
و ایجاد هرج و مرج اجتماعی اســت، اظهار داشــت: 
]دشــمن[ فرآیندهایی هم بــرای هویت زایی دارد؛ 
ایجاد زیرســاخت ارتباطی بــه منظور تعامل با آحاد 
جامعه،  توسعه اینترنت و شبکه های تلویزیونی، تبلیغ 
لذت گرایی و سبک زندگی غربی، در این لذت گرایی 
زندگی غربی می گوید یک جمعیت خشونت طلب باید 
خروجی  آن باشد. یک جمعیت آسیب زا بیرون بیاید. 
جمعیت آسیب زا کیست؟ می گوید در سبک زندگی 
غربی، شما می گویید من با شبکه قمار روبه رو هستم. با 
شبکه مشروبات الکلی، مواد مخدر، فروش سلاح، قمار، 
موسیقی زیرزمینی، همه شکل دسترسی ها وجود دارد، 
خب اینها موقعی که اتفاق می افتد،  این چالش را با چه 
کسی ایجاد می کند؟ چالش را با پلیس ایجاد می کند.
وی افزود: گام بعدی شبکه  سازی است. در همه 
جا از جمله دانشــجویی، مــدارس و جاهای مختلف 
شبکه  سازی می کنند. حتی در بین اراذل و اوباش، در 

بین اراذل و اوباش هم اسرائیلی ها، شبکه ساختند و 
هم آمریکایی ها. بعد تولید هیجان. جامعه را هیجانی 
کردن. در اردیبهشت امسال به یک تیم حدود ۳۰۰ 
نفره تولیــد بازی های کامپیوتری برخــورد کردیم. 
کدنویس بودند و کار کدنویسی می کردند و...، اما سه 
نفر از اینها به اسرائیل وصل بودند. ماموریت اینها در 
تولید بازی ها این بود که سه کار انجام بدهند: ۱- تولید 

هیجان ۲- خشونت ۳- فحشا 
حجت الاسلام طائب در بخش دیگری از سخنان 
خود به اغتشاشات امسال و مواضع برخی سلبریتی ها 
اشــاره کرد و گفت: من معتقدم در برخوردی که با 
سلبریتی ها شد تا حدودی اصول جنگ ترکیبی فعلی 
رعایت شد. یعنی موقعی که فرضا آن آقا آمد و گفت 
دختر اردبیلی را کشتند، زود نرفتند با روش امنیتی 
با آن برخورد کنند، چــرا؟ چون در جنگ ترکیبی، 
او فالــوور دارد، طرف مقابل می خواهد هیجان فالوور 
بیشتر شود، هیجان تبدیل به خشونت شود، سیستم 
امنیتی اگر می خواهد با جنگ ترکیبی مقابله کند، باید 
تحملش را بالا ببرد که این فالوور هیجانی تر نشود و 
تبدیل به خشونت هم نشود. کاری که کردند، به نظرم 
عالی بود. این فرد را خواســتند و گفتند برای ادعای 

خود سند اگر داری بده و...
 به گزارش فارس،مشــاور فرمانده کل سپاه در 
پایان عملکرد نیروهای امنیتی در اغتشاشات امسال را 
عملکرد خوبی دانست و اظهار داشت: الحمدلله سیستم 
امنیتی و عمده جبهه انقلاب هوشمندانه عمل می کند 
و ان شــاءالله آینده انقلاب اسلامی درخشان است و 

طراحی های دشمنان هم نقش بر آب خواهد شد.
وی در ادامه تاکید کرد: ما باید مشــکلات را در 
داخل حل کنیم، ما باید زود از پدافند خارج شــویم 
و برویم به ســوی آفند. شــما الان این وضعیتی که 
اسرائیل دارد را ببینید، افکار عمومی  ما وضع اسرائیل 
را نمی داننــد، شــما الان از یک جوان در دانشــگاه 
بپرسید، اصلا از این قصه ها تصویری ندارد که سؤال 
برایش ایجاد شــود و شما سؤالش را تکمیل کنید. ما 
نتوانسته ایم این را تبدیل به یک تصویر ذهنی کنیم 
که سؤال برایش به وجود بیاید. حتی در تصویر آمریکا 
در اذهان ایران هیچ بحثی نیست. برای همین ما باید 
بتوانیم به ســرعت از پدافند خارج شویم و به سمت 

آفند برویم.

حجت الاسام طائب: 

باید از پدافند خارج شویم و به سوی آفند برویم

رئیس جمهور روز گذشته در محل مرکز ارتباطات 
مردمی ریاست جمهوری حاضر شد و پای درددل ها و 

دغدغه های برخی شهروندان نشست.
آیت الله سید ابراهیم رئیسی دیروز یکشنبه در جریان 
پاســخگویی برخــط هیئت دولت بــه تماس های تلفنی 
شــهروندان در مرکز ارتباطات مردمی ریاست جمهوری 

حاضر شد.

رئیس جمهور به همراه محسن منصوری معاون اجرایی 
در گفت وگو با مسئولان ارتباطات مردمی از روند پاسخگویی 
اعضای کابینه اش به تماس های مردمی مطلع شــد و در 
ادامه به تماس های تلفنی تعدادی از شهروندان پاسخ داد.

بــا  گفت وگــو  در  همچنیــن  رئیس جمهــور 
حجت الاســلام والمســلمین »احمد صالحی« رئیس 
مرکز در جریان مهم  ترین مســائل و درخواست های 

مردمی رسیده به مرکز ارتباطات مردمی قرار گرفت. 
در راستای رویکرد مردمی دولت آیت الله رئیسی مبنی 
بر ارتباط بی واســطه مسئولان با مردم و ابلاغ معاون 
اول رئیس جمهــور، وزرا، معاونــان و اعضای کابینه 
موظف شدند در روزهای مشخصی از هفته پاسخگوی 
تماس های تلفنی شهروندان در مرکز ارتباطات مردمی 

ریاست جمهوری باشند.

تاکنون وزرای کار، ارتباطات، دادگســتری، بهداشت، 
کشــاورزی، آموزش و پرورش، اقتصاد، علوم و ارشــاد و 
همچنیــن معاونان پارلمانی، امــور زنان و خانواده، علمی 
و حقوقــی رئیس جمهور و رؤســای ســازمان حفاظت از 
محیط زیســت، امور اداری و اســتخدامی، بنیاد شهید و 
ســازمان انرژی اتمی، پاســخگوی ســؤالات و مشکلات 

مردم شدند.

با حضور در مرکز ارتباطات مردمی دولت صورت گرفت

پاسخگویی برخط رئیس جمهور به تماس های تلفنی مردمی

وزیر کشــور در مورد پیگیری محاکمه 
شــکنجه گران دوران پهلوی گفت: نه تنها 
شکنجه گران ساواک، بلکه همه کسانی که در 
دوره پهلوی منابع مالی کشور را غارت کرده اند، 
باید مورد پیگرد قرار گیرند و جمهوری اسامی 

این مسئله را دنبال می کند.
احمــد وحیدی در گفت و گو با فارس، در مورد 
پیگیری حقوقی برای محاکمه کسانی که در دستگاه 
ســرکوب رژیم پهلوی بودند و ایــن اواخر هم در 
تجمعات ضدانقلاب شرکت می کنند، گفت: نه تنها 
شــکنجه گران ساواک، بلکه همه کسانی که در آن 
دوره منابع مالی کشــور را غارت کرده اند باید مورد 
پیگیری قرار گیرنــد. پول هایی که خانواده پهلوی 
صرف عشرت و خوش گذرانی خود می کنند از کجا 
آورده اند؟ دارایی های مردم را سرقت کرده اند و این 

مسئله باید رسیدگی شود.
وی تصریح کرد: طبیعتا جمهوری اســلامی 
این مسئله را دنبال می کند ولی با توجه به رویکرد 

دادگاه های غربی خیلی بعید می دانیم به نتیجه برسد، 
چرا که این افــراد در پناه دولت های غربی زندگی 

می کنند و از آنها حمایت می شود.
وحیدی با بیان اینکه تعداد این افراد کم نیست، 
گفت: تروریست هایی که در کشورهای غربی زندگی 
می کنند، مورد حمایت آنها هستند. متاسفانه این 
مسئله بیانگر همان امپراتوری دروغ و فریبی است 
که آنها به راه   انداخته اند؛ از طرفی به تروریست ها پناه 

می دهند از یک سو مدعی حقوق بشر هم هستند.
وزیر کشور تأکید کرد: جمهوری اسلامی این 
مســئله را پیگیری کرده و می کند، ولی متاسفانه 
دادگاه های غربی در قبال این مســائل، سیاســی 

برخورد می کنند.
به گزارش فارس، در تجمعاتی که طی روزهای 
گذشته توســط ضدانقلاب برگزار شده است، یکی 
از سرشــکنجه گران ســاواک به نام »پرویز ثابتی« 
نیز حضور داشته که این مسئله مطالباتی را جهت 

پیگیری مجازات این افراد به وجود آورده است.

وزیر كشور: جمهوری اسلامی ایران
موضوع محاكمه شکنجه گران دوره پهلوی را دنبال می كند

رئیس جمهور در گفت وگو با شبکه چینی 
»CGTN« با بیان اینکه آمریکا و غرب در 
شناخت ملت ایران دچار اشتباه محاسباتی 
شدند، گفت: حاکمان فعلی و قدیم آمریکا 

هیچ فرقی با هم ندارند.
آیت الله رئیسی، رئیس جمهور در گفت وگو با 
شبکه چینی »CGTN« گفت: از زمانی که عضو 
شانگهای شدیم، تلاش مان این بوده که از اعضای 

فعال سازمان همکاری های شانگهای باشیم.
به گزارش فارس، وی ادامه داد: این ســازمان 
از جمله سازمان های موفق بوده و تاکنون توانسته 

به اهداف خود نزدیک شود.
آیت الله رئیسی تاکید کرد: فعال شدن سازمان 
شانگهای می تواند آثار فرهنگی، اجتماعی، سیاسی 

و اقتصادی در منطقه  ایفا کند.
رئیس جمهور در پاسخ به سؤال مجری شبکه 
چینی درباره مذاکرات هسته ای گفت: آمریکایی ها 
در ســخن اعلام می کنند که تحریم ها به خاطر 
فشــار آوردن بر حکومت ایران اســت، اما نتیجه 

این تحریم ها در زندگی مردم است.

وی تاکید کرد: آمریکایی ها در واقع می خواهند 
 از ملــت ایران انتقــام بگیرند چــون ملت ایران
44 ســال اســت آنهــا را در اهداف شــان ناکام 
گذاشــته اند. مدام می گفتند 6 ماه دیگر حکومت 

ایــران پایان می پذیرد ولی 9۰ تا 6 ماه گذشــته 
و کســانی که این حرف ها را می زدند، خودشان 

دیگر نیستند.
آیت الله رئیســی گفت: تحریم ها می خواست 

ملــت ایران را متوقف کند ولــی ملت ما متوقف 
نشــدند و از تحریم ها و تهدیدها برای خودشان 

فرصت ساختند.
رئیس جمهور یادآور شد: حاکمان فعلی آمریکا 
مدعی هســتند که حاکمان قبلی آمریکا اشتباه 
کردند اما تفاوتی در رفتار حاکمان فعلی با قدیم 
آمریکا نمی بینیم؛ حاکمان فعلی همانند گذشته 
دنبال تحریم هستند. حاکمان فعلی آمریکا مدعی 
هستند ما دنبال توافق هستیم اما عمل آنها مطابق 
ادعای شان نیست. ما به دنبال توافق خوب هستیم 

ولی آنها توافق را دنبال نکردند.
وی افزود: آمریکایی ها در برجام عهدشــکنی 
کرده و میز مذاکره را ترک کردند ولی ایران میز 

مذاکره را ترک نکرده است.
آیت الله رئیسی گفت: آمریکایی ها اعلام کردند به 
جــای میز مذاکره می خواهیم در خیابان ها و جریان 

آشوب و اغتشاشات اهداف خود را دنبال کنیم.
رئیس جمهــور ادامــه داد: آمریــکا و برخی 
کشورهای اروپایی امروز دچار اشتباه محاسباتی 

شدند و شناخت آنها از ملت ایران اشتباه است.

مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع 
گفت: دانش قطعه  سازی که از آن با عنوان نهضت 
قطعه  سازی یاد می شود به تکامل رسیده و امروز 

می توانیم 10 نوع موتور در کشور تولید کنیم.
امیر افشین خواجه فرد، مدیرعامل سازمان صنایع 
هوایــی وزارت دفاع و پشــتیبانی نیروهای مســلح در 
برنامه صف اول کــه با موضوع گفت وگو درباره آخرین 
دستاوردهای این سازمان از شبکه خبر سیما پخش شد، 
گفت: سازمان صنایع هوایی یکی از سازمان های وابسته 
به وزارت دفاع است که ماموریت های مختلفی در حوزه 
هواوفضا دارد. ما شرکت های مختلفی داریم که در حوزه 
هواپیماهای جنگی و ترابری نظامی، هواپیماهای بدون 

سرنشین و سبک و موتور فعالیت می کنند.
به گزارش فارس، وی با بیان اینکه سازمان صنایع 
هوایــی در حوزه تجاری به ناوگان عمومی کشــور نیز 
کمک می کند، تصریح کرد: مــا در حوزه هواپیماهای 
تجاری به دلیل اینکه مشابه این هواپیماها را در ناوگان 
ترابری نظامی داریم از تسلط کاملی نسبت به این حوزه 

برخوردار هستیم.
امیر خواجه فرد گفت: در واقع ما از نظر تخصصی به 
این حوزه تسلط کامل داریم و هر آنچه که برای اورهال 
هواپیماهای ترابری تجــاری انجام می دهیم، با رعایت 
قوانین و تعاریف مخصوص به آنها اســت. دانش اورهال 
هواپیماهای تجاری را به طور کامل در شــرایط تحریم 

به دست آورده ایم و کاملًا بر این حوزه اشراف داریم.
مدیرعامل سازمان صنایع هوایی نیروهای مسلح با 
بیان اینکه دانش قطعه  سازی که از آن با عنوان نهضت 
قطعه  سازی یاد می شود به تکامل رسیده است، تصریح 
کرد: خودکفایی ما، در نهضت قطعه  ســازی مسئله ای 

نیســت که فقط من به آن اشاره کنم بلکه کشورهایی 
که با آنها مراوداتی در این حوزه داریم و کمک هایی از ما 
می خواهند، هنگام مشاهده توانمندی ما در حوزه قطعه 

 سازی به خودکفایی ما در آن اذعان می کنند.
وی با اشاره به توانمندی کشورمان در حوزه ساخت 
انواع موتور گفت: ما در حوزه موتور به حدی از خودکفایی 
رســیده ایم که امروز می توانیم ۱۰ نوع موتور در کشور 
تولید کنیم که بیشــتر آنها بر روی هواپیماهای بدون 
سرنشین به موشــک های کروز استفاده می شود. البته 
صنایع دفاعی ما در حوزه طراحی و ســاخت موتور های 

سنگین نیز به خودکفایی رسیده اند.
مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع با بیان 
اینکه موتور اوج در دو نسخه یا نسل ساخته شده است که 
یکی از آنها بر روی جنگنده کوثر نصب شده و دیگری بر 
روی جت یاسین نصب خواهد شد، بیان کرد: 4۳ شرکت 

دانش بنیان در ساخت این موتور فعال بوده اند.
امیــر خواجه فرد گفت: ما برنامــه مدونی را برای 
توسعه هواپیمای مسافربری داریم. هواپیمای مسافربری 
ویژگی های خاص خود را دارد حتما ســعی می کنیم از 
همکاری های بین المللی استفاده کنیم البته کاملا درون زا 

فکر می کنیم ولی برون نگری هم داریم.
معاون وزیر دفاع با بیــان اینکه هواپیمای ترابری 
سیمرغ قطعاً یکی از محصولاتی است که باید برای کشور 
ما توسعه پیدا کرده و تولید شود، تصریح کرد: سیمرغ 
در واقع یک هواپیمای ترابری است که طراحی و ساخت 
آن ۱۰ ســال به طول انجامیده است البته هواپیما های 
مشــابه نیز در سایر کشورها نیازمند همین مدت زمان 
برای طراحی و ساخت هستند. این هواپیمای ترابری یک 
هواپیمای 4 تا 6 تن اســت که بازار بسیار خوبی برای 

کاربری دارد و در منطقه ما اولین کشــوری هستیم که 
این کار را انجام داده ایم.

وی اظهار داشت: باید در این جا از مجموعه غیر از 
نیروهای مســلح خواهش کنم که پای کار بیایند چون 
فقط ساخت نمونه اولیه یا پروتوتایپ وظیفه ما است. اما، 
اینکه بخواهیم خط تولید را توسعه دهیم وظیفه نیروهای 
مسلح و وزارت دفاع نیست بلکه باید بخش های دولتی 
اعم از چندین وزارتخانه باید کمک کنند تا خط تولید 
این هواپیما کامل شود چرا که یکی از کارایی های هواپیما 

اشتغال زایی بالا برای نخبگان ما است.
مدیرعامل ســازمان صنایع هوایــی وزارت دفاع با 
اشاره به پروژه جنگنده قاهر گفت: پروژه قاهر  ۱۰ سال 
قبل رسانه ای و مطرح شد که در خود مجموعه سازمان 

صنایع هوایی ساخته شده بود.
وی بیان داشــت: پروژه قاهــر در حوزه فناوری به 
بلوغ کامل رسیده است منتها ما در حوزه محصول تنوع 
در آن ایجاد کردیم یعنی اواسط سال آینده نسخه های 
خوبی از این هواپیما خواهید دید که به نیروهای مسلح 

واگذار می شوند.
امیــر خواجه فرد با بیان اینکه نســخه هایی از این 
هواپیما را با نیاز دو نیروی نظامی کشورمان تطبیق دادیم 
و آن نیروها تیم طراحی را توجیه کردند که تغییراتی در 
آن ایجــاد کردیم، گفت: پروژه قاهر در نقش هواپیمای 

بدون سرنشین ظهور خواهد کرد.
مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع با بیان 
اینکه دنیای آینده در حوزه هوایی حرف های دیگری را 
هــم برای گفتن دارد، تاکید کــرد: در حوزه هواپیمای 
الکتریکی چند نمونه کار را آغاز کردیم و ظرف سال آینده 
آزمایش یک یا دو نمونه را آغاز می کنیم. البته پهپادهای 

الکتریکی ما به بلوغ کامل رسیده اند ولی هواپیماهای با 
سرنشین الکتریکی به برنامه های توسعه ای نیاز دارند.

وی بیان داشــت: ما پیش از این در حوزه ساخت 
هواپیماهای بدون سرنشــین الکتریکــی تجربه کافی 
را کســب کردیم و اکنون به دنبال طراحی و ســاخت 

هواپیماهای باسرنشین الکتریکی هستیم.
امیر خواجه فرد اظهار داشــت: مــا در حوزه پهپاد 
در کلاس های مختلف موشک ها و بمب های نقطه زن، 
اویونیک جنگال و حوزه شناسایی داریم منتها ما سعی 
داریم این حوزه را به بخش غیرنظامی هم سوق دهیم. 
چرا که هواپیمای بدون سرنشین و قابلیت این را دارند 
که در حوزه های کشاورزی نقشه برداری و اطفاء حریق 

کار کنند.
مدیرعامل سازمان صنایع هوایی وزارت دفاع گفت: 
چند وقت اخیر یکی از شرکت های دانش بنیان که مورد 
حمایت ما بود یک کواد آتش نشــان را ساخته بود که 
کارشناسان داخلی در خرید آن مردد بودند. اما، دو کشور 
خارجی پس از بازدیــد از این کواد آن را خرید کردند 

ولی شهرداران ایران هنوز درحال ارزیابی آن هستند.
در حوزه آلیاژهای رادارگریز هیچ وابستگی نداریم

وی با بیان اینکه ما در حوزه آلیاژهای رادارگریز هیچ 
وابستگی نداریم، تصریح کرد: ما هیچ سامانه رادارگریز 
و پوشش های خاص از پیش از انقلاب نداریم و هر آنچه 

در این حوزه داریم متعلق به خودمان است.
امیر خواجه فرد افزود: ما در دو حوزه اکتیو و پسیو 
دســتاوردهای خوبی داشتیم و گاهی اوقات رادارهای 
آنها را تســت می کنیم که شاهد بودیم عملکرد خوبی 
داشــتند. ما در پوشــش های مورد نیــاز نیز عملکرد 

خوبی داشتیم.

امیر خواجه فرد: 

مدل بدون سرنشین هواپیمای »قاهر« سال آینده رونمایی می شود

سخنگوی وزارت امور خارجه گفت: هیاهوی 
رسانه ای رژیم آمریکا و چند کشور اروپایی در مورد 
ایران، تاشی بی حاصل در مسیر ایران هراسی و 
موجه ســاختن اقدامات غیرقانونی و ضدحقوق 

بشری آنان علیه ملت ایران است.

ناصــر کنعانی، ســخنگوی وزارت امور خارجه روز 
یکشنبه در توئیتی نوشت: هیاهوی رسانه ای رژیم آمریکا 
و چند کشور اروپایی در مورد ایران، تلاشی بی حاصل در 
مسیر ایران هراسی و موجه ساختن اقدامات غیرقانونی و 

ضدحقوق بشری آنان علیه ملت ایران است.

وی افزود: بحران  سازی بیرونی و فرافکنی، تاکتیک 
نخ نمای غرب و رژیم آپارتاید صهیونیستی برای سرپوش 
گذاشــتن بر بحران های داخلی خود در میان موج های 
مکرر اعتراضات و اعتصابات مردمی اســت، به ویژه آنکه  
در عرصه بین المللی نیز با چالش های سختی مواجه اند.

كنعانی: هیاهوی رسانه ای چند كشور اروپایی تلاشی در مسیر ایران هراسی است


